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Podgorica, 20.7.2021.godine

SKUPŠTINA CRNE GORE 
PREDSJEDNIK 

Aleksa Bečić

Obavještavam Vas da ću na osnovu člana 187 Poslovnika Skupštine Cme Gore 
u ime Kluba Socijaldemokratske partije - Albanske koalicije “JEDNOGLASNO”’ 
predsjedmku Vlade, g-dinu Zdravku Krivokapiću, postaviti pitanje na Devetoj 
2021 godLr '''''' redovnog zasijedanja koja će se održati 23-ćeg jula

S poštovanjem,

PREDSJEDNIK KLUBA POSLANIKA
mr levic

J



Poštovani predsjedniče Vlade,

U skladu sa članom 187 Poslovnika Skupštine Crne Gore, 
sljedeće pitanje: postavljam Vam

Crna Gora, od kada ste preuzeli vlast, nazaduje, nažalost, na mnogim poljima 
Nezaposlenost je veća za skoro 20%, skoro 10000 više nezaposlenih, pravni 
sistem je u kolapsu - od pravosudja koje je, i dalje, u VD stanju do potpune 
pravne nesigurnosti izazvane štrajkom advokata koji Vaša Vlada nije sposobna 
da nješi, poljoprivreda trpi ogromne štete, zakoni se ne donose jer je Parlament 
u blokadi, obrazovni sistem je ruiniran političkim revanšizmom, besprizornom 
neprofesionalnom “sječom” i postavljanjem devijantnih i nacionalističkih 
kadrova.

Evropski put je potpuno blokiran, klijentelizam i partijska namještenja ste, i 
pored čvrstih predizbornih obečanja, nastavili čak u nekim slučajevima i 
nadmašili praksu bivše vlasti. Nijeste ispunili obečanja da če se poboljšati uslovi 
rada zaposlenih u zdravstvu i policiji.

Susjedna država se brutalno miješa u unutrašnja pitanja Cme Gore, Vi o tome 
čutite nedostojno premijeru suverene države, maltretiraju se predstavnici 
građana na graničnim prelazima čiji stavovi nijesu na liniji sulude ideje “srpskog 
sveta”. O tome nijeste rekli ni riječ. Nema ozbiljnog dijaloga u društvu o 
rješavanju otvorenih pitanja, od kojih zavisi naš integracioni put i unutrašnja 
stabilnost. Podjele i napetosti u zemlji su visoko izražene, nažalost, postali smo 
glavna negativna regionalna tema...

Vi, več mjesecima, ne primječujete da ste izgubili parlamentarnu podršku i da 
ste premijer bez ikakvog legitimiteta jer Vas podržava samo 15 od 81 poslanika 
ovog doma.

Poštovani predsjedniče Vlade,

Da li postoji Vaša odgovornost zbog lošeg stanja i ambijenta u zemlji ili mislite 
da svi građ^i treba da budu taoci Vaše želje da, pošto poto, ostanete u fotelji 
premijera? Šta namjeravate da uradite kako bi zemlja učinila korak naprijed i 
izašla iz stanja agonije u koju je dovela i Vaša Vlada? Da li ste spremni da sa 
opozicijom otvorite ozbiljan proces saradnje i dijaloga o rješavanju otvorenih 
pitanja posebno u političkoj, ekonomsko - socijalnoj, bezbjednosnoj, 
integracionoj, kao i u oblasti funkcionisanja institucija i sistema u cjelini?
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OBRAZLOŽENJE

Pitanje ću obrazložiti usmeno na samoj sjednici. 
Odgovor zahtijevam i u pisanoj formi.

POSLANIK
mr Rasko Konjević
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U skladu sa članom 187d Ppslovnika Skupštine Crne Gore u prilogu đOštavijtfli ‘ 
pisane odgovore na poslanidka pitahja, kako bi isti bili dostavljeni uvažeaiirn 
poslanicima prije ođržavahja sjednice posvećene Premijerskom satu koja je 
zakazanaza 12.00 časova.
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Vlada 

Crne Gore
Kabinet predsjednika Viade

Ađresa: Karađorđeva bb, 
81000 Podgorica, Crna Gora 

tel: +382 20 242 530 
fax: +382 20 242 329 

kabinet@gov.me

Podgorica, 29.07.2021.godine

Poštovani predsjedniče,

Dostavljam Vam odgovor na pitanje Kluba poslanika Socijaldemokratske 
partije Crne Gore - Albanske koalicije 'Jednoglasno':

Uvaženi poslaniče Konjeviću,

Kao predstavnik opozicije, potpuno je razumljivo, anekad i očekivano, da ističete 
one negativne pojave, koje su prisutne u svakom, pa i u cmogorskom društvu. Za 
svaku vlast je dobro, da ima kompetentnu opoziciju, koja objektivno ukazuje na 
probleme.
Međutim, ukoliko konstatujete samo činjenice, ne ulazeći šta su uzrok i posledice, 
onda se i vaše konstatacije svode samo na politikantski pristup. Kao što i sami 
znate, Vlada je formirana 4. Decembra, u periodu vrhunca krize. Nezaposlenost 
se konstantno povećavala, a institucionalna kriza i kolaps u pravosuđu su 
problemi koje je nova Vlada zatekla, a ne prouzrokovala. Pogođeni globalnom 
epidemijom Kovida 19, čak i najrazvijenije zemlje svijeta i danas imaju ogromne 
poteškoće da zaustave inerciju pada BDP-a, rasta nezaposlenosti, te da 
konsoHduju svoju privredu, kako bi vratili i otvorili nova radna mjesta. 
Vlada Cme Gore, sa svojim resomim ministarstvima, već pokazuje pozitivne 
rezultate i pomake, koji će ubrzo biti i značajniji.

Takođe, problem u pravosuđu postoji duže vrijeme. Aktivnostima poslanika 
Skupštine prilikom usvajanja Tužilačkog zakona, i početkom razgovora između 
predstavnika vlasti i opozicije, koje je organizovao predsjednik Parlamenta, jesu 
konkretne akcije u cilju rješavanja naslijeđenog problema stanja u pravosuđu. 
Tako da, svako radi svoj posao uključujući Parlament i poslanike, koji su prilično 
aktivni. Obrazovni sistem sada prolazi određene reforme i promjene, koje 
podrazumijevaju i drugačiju kadrovsku politiku. Spremni smo da uvažimo i sud 
javnosti, te da na osnovu toga izvršimo korekcije. Nećemo nasjesti i na teoriju da 
je do sada obrazovni sistem funkcionisao besprekomo, te da su svi direktori
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obrazovnih institucija bili profesionalni kadrovi i na visini zadatka. Ne podržavam 
politički revanšizam, ni diskriminaciju, ni sada, ali nisam ni ranije, gospodine 
Konjeviću.
Ukoliko postoji osnova da nova vlast i resomo ministarstvo nezakonito postupa, 
svi oštećeni imaju mogućnost na pravnu zaštitu. Što se tiče Vaše konstatacije, da 
je evropski put blokiran, mislim da je Vaš skepticizam neutemeljen. Sa 
zadovoljstvom Vas mogu obavijestiti da je naša zemlja na dobrom putu, i da nas 
posebno ohrabmju poruke naših međunarodnih partnera, koji nam dodatno ulivaju 
optimizam.
Imamo ambiciozan cilj da do 2024. postanemo članica Evropske unije i drago 
nam je što imamo podršku konstmktivnih i dobronamjemih faktora. Kada je u 
pitanju odnos prema regionu, ova Vlada ne samo deklarativno, već i suštinski želi 
najbolje moguće odnose. Odnosi sa Srbijom, koji su po ocjenama zvaničnika obje 
zemlje bili na istorijskom nivou, u poslednje vrijeme svoje vlasti, ugrozio je 
upravo prethodni režim. Mi se tome ne radujemo. Ne doprinosimo eskalaciji loših 
odnosa. Smatramo da aktuelna Vlada apsolutno za to nije odgovoma. Pojedine 
reakcije zvaničnog Beograda ne mislim da su dobre i u duhu prijateljskih i 
dobrosusjedskih odnosa. Takode smatram da su brojne političke izjave i reakcije, 
koje nisu realne, namijenjene potrebama unutrašnjeg javnog mnjenja. Cma Gora 
je nezavisna i želi na bazi obostranog poštovanja da razvija najbolje moguće 
odnose sa Srbijom. Kada je to mogao prethodni režim, smatram da nije prirodno 
da aktuelna Vlada nema dobre odnose.

S uvažavanjem,

Predsjednik Vlade Cme Gore 

Prof. dr Zdravko Krivokapić
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